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Abstract (en)
[origin: WO2016116365A1] The invention relates to an installation and a method for the metallic coating of a workpiece having a bore, in particular a
running surface of a cylinder bore in an engine block, comprising at least one rotatable coating lance, by which a metal plasma jet can be generated
for coating a bore wall. According to the invention, a circulating conveyor having at least two workpiece receptacles is provided, which can be
displaced in a circulating manner by the circulating conveyor along a horizontal movement path. The workpiece is received in a defined position in
the circulating workpiece receptacle and clamped.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Anlage und ein Verfahren zur metallischen Beschichtung eines Werkstücks mit einer Bohrung, insbesondere einer
Lauffläche einer Zylinderbohrung in einem Motorblock, mit mindestens einer drehbaren Beschichtungslanze, durch welche ein Metall-Plasmastrahl
zur Beschichtung einer Bohrungswand erzeugbar ist. Gemäß der Erfindung ist ein Umlaufförderer mit mindestens zwei Werkstückaufnahmen
vorgesehen, welche durch den Umlaufförderer entlang eines horizontalen Verfahrweges umlaufend verfahrbar sind. Das Werkstück ist in der
umlaufenden Werkstückaufnahme in einer definierten Lage aufgenommen und gespannt.
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